
 

Notulen van de Algemene Ledenvergadering (ALV) van Halle’s Belang op maandag 3 april 2023 in 

Dorpshuis De Korenaar, Dorpsstraat 85 te Halle, aanvang 20.00 uur. 

Aanwezige bestuursleden: Gerrie van Kleef (interim voorzitter / penningmeester), Janny Toonk 

(secretaris), Jan Willem de Gee (notulist), Gerjanne Klein Hesselink, Jony Berendsen, Sjanie van der 

Louw, Cor Aaldering, Hans Venderbosch, Hans Notten, Hennie Scheffer. Afwezig met kennisgeving : 

Irma van Aken. 

Totaal aantal aanwezige personen: 39, van wie de 10 bovengenoemde bestuursleden. Namens de 

gemeente Bronckhorst: Willy Toonk, gebiedsambtenaar.  

 

1. Opening en welkom.  

De voorzitter heeft de aanwezigen welkom. 

2. Vaststelling definitieve agenda. 

De agenda (zoals toegezonden aan de leden) wordt vastgesteld. 

3. Mededelingen / ingekomen stukken. 

- Er is bericht van verhindering ontvangen van Dave Schieven, Barny Visser 

(gebiedsambtenaar gemeente Bronckhorst), Ans Klein Hesselink en Irma van Aken.  

- In de pauze krijgen de aanwezigen een drankje  aangeboden. 

- Vergunning voor de zendmast is verleend. De mast wordt medio mei 2023 geplaatst op 

het terrein van de voetbalclub. 

- Het gemaal  van het waterschap bij het voetbalveld wordt deze maand vernieuwd. 

- Afsluiting Meisterspad: 170 meter vanaf Pluimersdijk wordt een slagboom geplaatst. 

4. Notulen  ALV van 7 april 2022. 

-      Voorgenomen viering jubileum Halle’s Belang (in 2020 uitgesteld wegens corona) wordt              

verplaatst naar 2025 (105 jaar bestaan). 

-       Viering 80 jaar bevrijding Halle op 1 april  2025.  

-       Statuten van Halle’s Belang staan op de website. Het bestuur bestaat conform de  

statuten uit minimaal 7 leden. 

-        Er zijn geen vragen en / of opmerkingen over de notulen. De notulen worden  

vastgesteld     / goedgekeurd. 

       5.    Jaarverslag 2022.           

- Het Jaarverslag is aan een ieder ter beschikking gesteld. De secretaris licht een aantal 

onderwerpen uit het Jaarverslag toe (Lees het verslag !). 

- Werkgroep Verkeer: 

 Hans Venderbosch geeft een toelichting op het onderwerp Verkeer Dorpsstraat. Het 

voornemen is dat er snelheidsdisplays komen en dat er bij de school accentpalen 

worden geplaatst. Er wordt aandacht gevraagd voor de gevaarlijke kruising met de 

Fortstraat. Verkeerspolitie neemt daar geen extra maatregelen. Op 30 km weg heeft 

rechts altijd voorrang, dus ook hier. Er zijn nog mogelijke maatregelen die onderzocht  

worden. Meer verkeersborden ? (Volgens Joop Smeenk worden er meer borden 

geplaatst). Andere aandachtspunten: putdeksels; bij veel regen blijft er water staan; 

meer paaltjes plaatsen op de trottoirs ? En let ook op de Abbinkstraat. Alternatieve 



route voor het landbouwverkeer? Niet alle wensen van de werkgroep Verkeer zijn 

gehonoreerd. De provincie wil dat de Dorpsstraat een doorgaande weg blijft / wordt. 

De voorzitter meldt dat de werkgroep nog druk bezig is. Er volgt nog overleg met de 

wethouder Verkeer en een evaluatiegesprek met de provincie Gelderland.  

- Werkgroep Buitengebied: 

 De secretaris meldt dat door de droogte van het afgelopen jaar weinig zaaigoed is 

opgekomen. Het project hoogstamfruitbomen was een succes. Er zijn 352 bomen 

uitgeleverd. Lopend project (2023) opnieuw bloemzaad (voor akkerranden enz.). Kijk 

op de website, daar is regelmatig nieuws van de wekgroep te vinden.   

- Werkgroep Wonen: 

Hennie Scheffer geeft een toelichting. De buurt is in informatiebijeenkomsten op de 

hoogte gesteld van de bouwplannen van de gemeente en van Bruggink in de Tarwestraat. 

Sjanie van der Louw staat in contact met Dave Schieven en Randy Radstaak. De 

hindervergunning is van het pand van Wim Mourits af. De hoop is dat het bouwplan door 

de buurt wordt gedragen. In positieve zin meedenken helpt wel. Er is een kritische 

opmerking uit de zaal: Starterswoning Bruggink voor € 300.000,= ? Grondgebonden 

woningen zijn op zich al klein (80 vierkante m.). Kan het niet wat kleiner? Wat betreft de 

door de gemeente te bouwen woningen: de gemeente kan beslissen aan wie toegewezen 

wordt. 

- EVC: 

Paasvuur gaat dit jaar door. 

- SSO / Sporthal: 

Schriftelijk bericht d.d. 30 maart 2023 van Marc Bekker: De stand van zaken is dat alle 

subsidies zijn aangevraagd. De belangrijkste is die van de gemeente. Dat subsidieproces 

loopt, evenals de vergunningsprocedure. Dat zal uitmonden in een raadsbesluit, naar 

verwachting voor de zomervakantie. Op de gemeentelijke subsidie zal de provinciale 

subsidie volgen. De hoop en verwachting is dat het dit jaar gaat rond komen en we dus 

aan de slag kunnen. 

- Verder nog naar aanleiding van het Jaarverslag 2022: 

- In de TV serie “Ons Dorp” van Omroep Gelderland wordt de film over Halle uitgezonden. 

Er staat een link op de website.  

- Hans Venderbosch vraagt nog naar de laadpaal (parkeerplaats Nijhof) voor elektrische 

auto’s. Deze werkt niet, want hij is nog niet aangesloten. Voornemen is de laadpaal te 

verplaatsen naar de parkeerplaats bij de voetbalclub. Wellicht komt er dan ook nog een 

extra paal bij.  

6. Financieel verslag 2022: 

Balans overzicht en Winst- en Verliesrekening zijn ter inzage aan aanwezigen uitgereikt. 

a. Grootste deel betreft budget van de werkgroep Buitengebied. Er is nog € 15.000,== over  

van hun budget De gemeente komt echter nog met een rekening (plm. € 8.000,== ) voor 

het project hoogstamfruitbomen.  

b. Kascontrole: Antoon Wopereis, kascommissie,  is akkoord met het financiële jaarverslag 

2022. Het is daarmee goedgekeurd en vastgesteld. Het andere lid van de kascommissie, 

Ans Klein Hesselink, is eveneens akkoord, maar was hedenavond verhinderd aanwezig te 

zijn, en heeft aangegeven volgend jaar weer beschikbaar te zijn voor de kascommissie. 

Als reserve voor de commissie meldt Marti Hebbink zich aan.  

7. Vaststellen contributie 2024. 

- Akkoord met voorstel van het bestuur om de contributie ongewijzigd te laten en voor het  

jaar 2024 vast te stellen op € 7,50. 



8. Bestuursverkiezingen. 

- Gerjanne Klein Hesselink en Jony Berendsen zijn niet herkiesbaar voor het bestuur en 

treden per heden af. De voorzitter dankt hen voor hun jarenlange inzet voor Halle’s 

Belang en overhandigt de dames – onder applaus van de aanwezigen - een boeket 

bloemen en een cadeaubon. 

- Gerrie van Kleef, Janny Toonk en Cor Aaldering worden herkozen als lid van het bestuur, 

onder applaus van de zaal. Er waren geen andere (nieuwe) kandidaten voorgedragen. 

9.  Rondvraag. 

- Vraag van Bennie Eenink over de gekozen locatie (Dorpsschool) voor de provinciale 

statenverkiezingen in jongstleden maart. Dat was voor velen (m.n. ouderen) niet 

praktisch. Halse stemmers hadden problemen met de locatie. (Geen begeleiding om de 

straat over te komen). Het was volgens Willy Toonk een wens van de burgemeester om 

voor de Dorpsschool te kiezen om de jeugd er meer bij te betrekken. Volgens Wim 

Klanderman is er dit jaar nog nooit zoveel in het Heidehuus in Halle Heide (gestemd als 

dit jaar. Algemeen is het oordeel dat ook in het Dorpshuis een stemlokaal zou kunnen 

worden ingericht.  

(Pauze) 

Na de pauze houdt bestuurslid Hans Notten een inspirerende, wetenswaardige en enthousiast 

ontvangen presentatie over bijen (Imkerij). De voorzitter bedankt hem en overhandigt hem 

onder applaus van de zaal  ook een materiële blijk van waardering.  

 

10.   Sluiting. 

- De voorzitter sluit de vergadering en dank alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en 

bijdragen. 

 

 

 

Halle, 2 mei 2023 

 

      G. van Kleef – Scheffer (interim voorzitter) 

 

       J. Toonk – Van Zadelhoff (secretaris) 


